
 

 

 

 

Comunicat d’Unides Podem i Alternativa per Pollença 

 

Arrel del Plenari Extraordinari celebrat el passat 30/10/2019 on s’aprovà posar a 

disposició dels terrenys / bé immoble corresponent a la finca denominada Can Bach o 

l’Hort del Camí del Puig, Unides Podem Pollença i Alternativa per Pollença 

reclamem i sol·licitem els següents compromisos: 

 

• Demanem responsabilitat a l’Equip de Govern i a la pròpia Conselleria perquè 

informin, com cal, de l’estat actual del PAC de Pollença i que no ens deixin amb 

dubtes.  

 

• Reiterem la necessitat d’una reunió entre tècnics/ques de la Conselleria i 

de l’Ajuntament, i dels polítics i polítiques de cada administració (Consellera 

de Salut i Consum i tots els representants polítics del Consistori de Pollença), on 

se’ns plantegi, “negre sobre blanc”, com està cada opció (Can Conill / Can 

Bach).  

 

• Demanem, finalment, que l’Equip de Govern i l’oposició es comprometin a, un 

pic es tingui tota la informació damunt la taula i s’hagin desvetllat totes les 

cartes, arribar a un acord, deixant de banda les postures inicials i 

prioritzant d’una vegada per totes l’agilitat en la construcció del nou PAC.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Signat, Alternativa per Pollença i Unides Podem Pollença 

 

05/11/2019 

 


